
Beste inwoner

We bevinden ons middenin 
een energiecrisis. Gezinnen en 
overheden krijgen daardoor extra 
kosten. Wie de voorbije jaren niet 
of te weinig inzette op duurzaam-
heid, krijgt vandaag een grote 
rekening gepresenteerd. 

Ons gemeentebestuur verduur-
zaamt het patrimonium verder. 
We schakelen bovendien een 
versnelling hoger. Duurzaamheid 
is een van de pijlers van het 
meerjarenplan van onze gemeen-
te. Ook via de energiemobiel en 
via het woon- en energieloket 
staan we u bij met advies over 
concrete energiebesparende 
maatregelen en investeringen. U 
leest er verder in het huis-aan-
huisblad meer over. 

We wensen u prettige eindejaars-
feesten en een gezond, gelukkig 
en voorspoedig 
2023!

René Steyaert
Voorzitter N-VA 
De Pinte-Zevergem

Renovatie sportzaal Blije School
De sportzaal van de Blije School dateert van de jaren zeventig. Na al die jaren zijn renova-
tiewerken noodzakelijk: het dak lekt en het sanitair is verouderd.

Sportschepen Kristof Agache ging er zelf naar school. Hij turnde er toen de sporthal pas in 
gebruik was. “Behalve de school maken ook heel wat sportverenigingen gebruik van de sport-
zaal. Helaas voldoet de zaal niet meer aan de hedendaagse normen”, zegt hij. 

Vlaamse subsidies

Het lokaal bestuur diende een subsidieaanvraag in om de sport- en bewegingsinfrastructuur 
na de schooluren ruimer open te stellen. De Vlaamse subsidie financiert zeventig procent van 
de renovatiekostprijs, met een maximumsubsidiebedrag van 160.000 euro. 

Renovaties

“Eerst en vooral renoveren we 
het dak en de sportvloer van 
de sportzaal. De renovaties 
van de douches en toiletten 
zijn ook voorzien. Verder 
installeren we in de sporthal 
een toegankelijk mindervali-
dentoilet. Bijna vierhonderd 
leerlingen van de Blije School 
genieten binnenkort van een 
beter comfort”, vervolgt sche-
pen van Onderwijs Benedikte 
Demunck.Schepenen Kristof Agache en Benedikte Demunck voor de 

sporthal.

Benedikte Demunck, Greet VanDen Berghe, Bart De Wever, Kristof Agache, Leen Gry� roy en René Steyaert
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Hartveilige gemeente
Dagelijks zijn er mensen die een hartstilstand krijgen buiten het ziekenhuis: op 
straat, thuis, op het werk of tijdens het sporten. Slechts zeven procent van hen 
overlee�  dat. 

Van zeven tot zeventig procent kans

Een slachtoffer heeft tot zeventig procent kans om te overleven als de reanimatie 
binnen de drie tot vier minuten opstart en er een stroomstoot toegediend wordt met 
een AED-toestel. 

Gesproken instructies

AED staat voor automatische externe defibrillator. De AED helpt u als u moet reanimeren. De AED voert, nadat de 
elektroden op de borstkas van het slachtoffer geplakt zijn, een analyse uit van het hartritme. Het toestel bepaalt of er 
automatisch een schok moet toegediend worden. U krijgt via gesproken instructies hulp. 

Volg de opleiding en red een leven

“Als lokaal bestuur willen we zoveel mogelijk mensen in de gemeente leren hoe te reageren in kritieke situaties. Daarom 
organiseren we jaarlijks gratis opleidingen waarbij u leert omgaan met een AED-toestel”, zegt schepen Kristof Agache.

  U vindt AED-toestellen aan het gemeentehuis, het Sportpark Moerkensheide, het OCP, WZC Scheldevelde en de Veldblomme.

Asfalteringswerken
Een aantal druk bereden wegen in onze gemeente was toe aan 
een opknapbeurt. 

“Eind augustus kreeg de Baron de Gieylaan als eerste een nieuwe 
toplaag. Daarna was het de beurt aan de Rembrandtstraat en aan 
de Picassolaan. Ook de Parkwegel kreeg een nieuwe asfaltlaag ter 
hoogte van het Sportpark Moerkensheide en het recyclagepark. 
In Zevergem werd Pont-Zuid aangepakt en we herstelden ook het 
verkeersplateau in de Polderdreef”, vertelt schepen van Mobiliteit 
Benedikte Demunck. Ook buurgemeente Sint-Martens-Latem 
voerde herstellingswerken uit in de Keistraat tussen de Berkenlaan 
en de Frans De Potterstraat.

Ledverlichting voor 
Sportpark Moerkensheide
Het gemeentebestuur besliste om versneld te verledden 
op het Sportpark Moerkensheide. “We focussen ons in de 
eerste plaats op de terreinen die we ’s avonds het meeste 
verlichten. Zo komen we tot de grootste en snelste energie-
besparing”, zegt schepen van Sport Kristof Agache.

Ledverlichting

We voorzien nieuwe ledverlichting voor het atletiekterrein, 
het kunstgrasvoetbalterrein en het aanpalende voetbalter-
rein in natuurgras. De terugverdientijd van de investering 
bedraagt vijf jaar. 

Spoedige start

De uitvoering van de werken is voorzien voor begin 2023. 
“We hopen dat de aannemer zo snel mogelijk met de wer-
ken start zodat de energiekost van het sportpark omlaag 
kan”, besluit schepen van Sport Kristof Agache.

Twee voetbalterreinen worden voorzien van lichtsterkte 130 lux 
met een dimfunctie tot 80 lux. Het atletiekterrein krijgt 
ledverlichting met lichtsterkte 100 lux.

Nieuw aanbod op Sportpark Moerkensheide
Het huidige meerjarenplan voorzag reeds een nieuwe speel- en beweegtuin op het Sportpark Moerkensheide. Lokaal bestuur De 
Pinte vroeg en kreeg een bijkomende investeringssubsidie voor de jeugdvriendelijke vormgeving van buurten en speelgebieden. 
Daarmee ontwikkelen we het grote binnengebied Moerkensheide in De Pinte tot een open park.

Sport, spel en ontmoeting

Schepen van Sport Kristof Agache is trots: 
“We richten het braakliggende terrein op 
en rond het Sportpark Moerkensheide 
beter in. Zo zetten we in op sport, spel en 
ontmoeting. We investeren in duurzame 
speeltoestellen en in krachttrainings-

toestellen. Die toestellen zijn voor alle 
leeftijden.”

Mooie plannen

Er is een open grasruimte met een heuvel 
voorzien. Er komt een parcours voor 
discgolf en er worden bomen geplant. “Het 

sportpark laat zien hoe sport en jeugdwer-
king elkaar versterken 
door samen te wer-
ken”, besluit schepen 
van Sport Kristof 
Agache tevreden. De 
uitvoering is voorzien 
voor 2024.

Mobiel energiehuis in De Pinte
Een slecht geïsoleerde woning verliest warmte langs het dak, de 
muren en de ramen. Dat energieverlies kost veel geld. Lokaal 
bestuur De Pinte startte samen met Energiehuis Veneco een 
project op om duurzame renovatie van woningen aan te moedi-
gen. Het project activeert zoveel mogelijk bewoners binnen een 
wijk met een groot renovatiepotentieel. 

Eerste keuze

De energiemobiel stond van 7 
tot 18 november opgesteld ter 
hoogte van het Ontmoetings-
centrum Polderbos. Op basis 
van bouwjaren, het renova-
tiepotentieel en de geografi-
sche ligging van de wijk werd 
gekozen voor de zone vogelwijk: 
het Spechtenpark, de Pinte-
straat, de Nazarethstraat, de 
Mussenstraat, de Lijsterstraat, 
de Merelstraat en de Bommel-
straat. 

Scannen 

“We maakten thermografische 
voorgevelscans van de geselec-
teerde woningen. Zo werden 
eventuele warmteverliezen 
zichtbaar. De scan is beschik-
baar in het mobiel energiehuis. 
U ontvangt er gratis en vrij-
blijvend advies van de reno-
vatiecoach. Dat kan gaan over 

concrete renovatiemaatregelen, 
renovatiepremies en -leningen, 
afgestemd op de wensen, noden 
en mogelijkheden van de bewo-
ner”, legt schepen van Wonen 
Kristof Agache uit.

Nieuwe selectie

Voor 2023 maakten we opnieuw 
een voorstel van selectie. We 
kwamen tot een afbakening 
van 223 woningen in de Van 
Eycklaan, Rubenslaan, Rem-
brandtstraat, Picassostraat,  
Memlinglaan, Breughellaan, 
Serafien De Rijckelaan en Da-
ningsdreef.

Woont u buiten de wijk? Via 
www.groepsaanbodrenovatie.be 
profiteert u mee van het groeps-
aanbod. Voor al uw andere 
vragen inzake wonen en 
energie kunt u terecht op 
www.wonenleieschelde.be/nl. 

Energiebesparende maatregelen
Lokaal bestuur De Pinte zet in volle energiecrisis verder in op energiebesparende maatregelen en op duurzame investeringen.

Alle beetjes helpen

“Eerder in het jaar besliste de gemeenteraad om de openbare verlichting te doven tussen middernacht en vijf uur. In de dorpscentra 
van De Pinte en Zevergem blijft het licht op vrijdag- en zaterdagnacht wel branden. Op jaarbasis sparen we bijna 60.000 euro op de 
elektriciteitsfactuur”, verduidelijkt schepen Benedikte Demunck. 

Ambitie

"We willen tegen 2028 - twee jaar sneller dan oorspronkelijk gepland - de volledige verledding van onze open-
bare verlichting realiseren. Eerder in de legislatuur werden de sporthallen van de gemeentelijke basisschool en 
het Ontmoetingscentrum Polderbos (OCP) met ledverlichting uitgerust. Het gemeentehuis renoveren we verder 
duurzaam en de stookinstallatie in het OCP werd ook reeds vernieuwd", zegt schepen Benedikte.

De nieuwe asfaltlaag in de Baron de Gieylaan

www.n-va.be/depintedepinte@n-va.be
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FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling
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Evolutie Vlaamse begroting


